


本公司現申請為貴會會員，並保證遵守貴會之組織大綱、章程及其他會規。

本公司確保該代表人遵守貴會之組織大綱、章程及其他會規，並負責及賠償該代表人於貴會之
各項消費及損毀。

We/ I hereby apply to be a member of the Chamber of Hong Kong Computer Industry Co., Ltd. 

We/ I agree to comply with the general rules, terms and conditions with the Companies Ordinance 
(Chapter 32) and/ or all contracts from time to time. 

We/ I further agree to be responsible for our/ my representative’s behavior.

申請人簽署及公司蓋章
(Applicant’s signature with Company Chop): 

簽署人姓名 (Signatory’s Name): 

申請日期(Date): 年(YYYY) 月(MM) 日(DD)

1.提議人：

 公司名稱 (Proposer’s Company Name)

 會籍號碼 (Proposer’s Membership No.)

 簽署及公司蓋章 (Proposer’s signature with Company Chop)

 簽署人姓名 (Signatory’s Name)

2.和議人：

 公司名稱 (Proposer’s Company Name)

 會藉號碼 (Proposer’s Membership No.)

 簽署及公司蓋章 (Proposer’s signature with Company Chop)

 簽署人姓名 (Signatory’s Name)

1. 填妥的申請表格 (The complete application form)
2. 香港商業登記証副本 (A copy of valid H.K. business registration certificate)
3. 抬頭為「香港電腦商會有限公司」之支票
  i. 申請一年會籍 (於一月至六月期間申請) ：港幣一仟八佰元正
  ii.申請一年半會籍 (於七月十二月期間申請)：港幣二仟七佰元正
  Cheque made payable to “The Chamber of Hong Kong Computer Industry Co. Ltd”
  i.  Application for 1 year membership (apply in January to June): One Thousand and Eight Hundred Hong  

  Kong Dollar
  ii. Application for 18 months membership (apply in July to December): Two Thousand and Seven Hundred  

  Hong Kong Dollar
 * 香港電腦商會會籍年度為每年之一月至十二月
  CHKCI membership period starts from January to December

致香港電腦商會有限公司：

諮詢人 Referee

以下由本會請寫 (For official use):

備註：本會的守則及章程以英文本作準，中文本只作參考之用。

批核 入會日期 會員號碼 支票號碼
(Approval) (Date Elected) (Membership No.) (Cheque No.)

為方便處理入會申請，請將下列三項文件一併遞交：
(For immediate processing, the following THREE documents must be enclosed)




